



诺信（江苏）食品科技有限公司
NUOXIN (JIANGSU) FOOD TECH CO., LTD



连云港诺信食品配料有限公司，自 2009 年成立以来，专注于食品添加剂和饲料添加剂的生产。如今，由其倾心打造的现代化，智能化生产基地—诺信（江苏）食品科技有限公司，在连云港市赣榆高新产业开发区傲然崛起。

公司地理位置优越，距离连云港港口 40 公里、青岛港口 180 公里，为产品出口全球提供了便利条件。

我们秉承“顾客至上，安全至上，品质至上，诚信至上”的管理理念，建立了严格的质量管理体系。获得食品添加剂生产许可证、饲料添加剂生产许可证、ISO9001 质量管理体系认证、FSSC22000 食品安全体系认证、FAMI-QS 欧洲饲料添加剂和预混合饲料质量体系认证、犹太认证、清真认证等多项权威认证。

为满足市场需求，不断完善产品体系，现有醋酸盐、丙酸盐、山梨酸盐、苯甲酸盐、磷酸盐、柠檬酸盐、硫酸盐等众多优质产品。

Since its establishment in 2009, Lianyungang Nuoxin Food Ingredient Co., Ltd has focused on the production of food additives and feed additives. Today, its modern and intelligent production base, Nuoxin (Jiangsu) Food Technology Co., Ltd., has proudly risen in Ganyu High-tech Industrial Development Zone of Lianyungang City.

The company enjoys a strategic geographical location, being 40 km from Lianyungang Port and 180 km from Qingdao Port, providing convenient conditions for global product exports.

At Nuoxin, we pride ourselves on our unwavering commitment to excellence, adhering strictly to the highest quality standards, adhere to the principle of "customer first, integrity-based". The company has obtained multiple authoritative certifications including Food Additive Production License, Feed Additive Production License, ISO9001 Quality Management System Certification, FSSC22000 Food Safety System Certification, FAMI-QS European Feed Additive and Premix Quality System Certification, Kosher Certification, and Halal Certification.

To meet market demands and continuously improve our product portfolio, we currently offer various high-quality products including acetates, propionates, sorbates, benzoates, phosphates, citrates, and sulfates.



诺信（江苏）食品科技有限公司
NUOXIN (JIANGSU) FOOD TECH CO., LTD

NUOXIN(JIANGSU)FOOD TECHCO., LTD. A leading manufacturer for Calcium Propionate and Sodium Diacetate.We specialize in producing food grade&feed grade preservatives since 2009.

类别	名称	
丙酸盐 Propionates	丙酸钙	Calcium Propionate
	丙酸钠	Sodium Propionate
	丙酸钾	Potassium Propionate
乙酸盐 Acetates	双乙酸钠	Sodium Diacetate
	双乙酸钾	Potassium Diacetate
	无水乙酸钠	Sodium Acetate Anhydrous
	三水乙酸钠	Sodium Acetate Trihydrate
	乙酸钾	Potassium Acetate
	乙酸钙	Calcium Acetate
苯甲酸盐 Benzoates	苯甲酸钠	Sodium Benzoate
	苯甲酸钾	Potassium Benzoate
山梨酸盐 Sorbates	山梨酸钾	Potassium Sorbate
	山梨酸钠	Sodium Sorbate
碳酸盐 Carbonates	碳酸钠	Sodium carbonate
	碳酸钾	potassium carbonate
	碳酸镁	Magnesium Carbonate
磷酸盐 phosphates	磷酸氢二钾	Dipotassium hydrogen phosphate
	磷酸二氢钾	Potassium dihydrogen phosphate
	磷酸氢钙	Calcium hydrogen phosphate
	磷酸二氢钙	Calcium dihydrogen phosphate
	磷酸三钙	Tricalcium phosphate

类别	名称	
柠檬酸盐 Citrates	柠檬酸钙	Calcium citrate
	柠檬酸钾	Potassium citrate
	柠檬酸钠	Sodium citrate
乳酸盐 Lactates	乳酸钙	Calcium lactate
	乳酸钾	Potassium lactate
	乳酸钠	Sodium lactate
硫酸盐 Sulfates	硫酸亚铁	Ferrous sulfate
	硫酸钠	Sodium sulfate
	硫酸镁	Magnesium Sulfate
	硫酸铵	Ammonium Sulfate
乙二胺四乙 酸盐类 EDTA salt	EDTA二钠	EDTA 2Na
	EDTA四钠	EDTA 4Na
	EDTA铁钠	Sodium Iron EDTA
其他 other	氯化钾	Potassium Chloride
	氯化钙	Calcium chloride
	氯化镁	Magnesium chloride
	富马酸亚铁	Ferrous Fumarate
	琥珀酸二钠	Disodium Succinate
	三氧化二铁	Ferric oxide



ENTERPRISE QUALIFICATION





诺信（江苏）食品科技有限公司

NUOXIN (JIANGSU) FOOD TECH CO., LTD

Name: 韦晓丽 Meris Wei

TEL: 19051870995 Email: tensent2@jstxsp.com

Webs: www.jstxsp.com www.lygnx.com

地址：连云港市赣榆高新技术产业开发区强海路北

Add: North Qianghai Road, High-tech Industrial Development Zone,
Ganyu District, Lianyungang City, Jiangsu Province, China